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Obec Běhařov 

Zastupitelstvo obce Běhařov 

 

ZÁPIS č. 3/2015 

 

            ze schůze obecního zastupitelstva obce Běhařov (dále jen OZ), která se konala ve 

čtvrtek  22.1.2015 hodin ve společenském sále obecního úřadu v Běhařově. 

 

 

Přítomno:       4 členové  OZ  

18 občanů. 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva. 

Zasedání OZ bylo zahájeno v 19,30 starostou Jindřichem Kellnerem. Informace podle § 93 

odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce OÚ Běhařov zveřejněna v souladu se zákonem 

po dobu nejméně 7 dní, a to od 14.1.2015 do 21.1.2015. Současně byla zveřejněna na 

elektronické úřední desce. 

Starosta dále konstatoval, že jsou přítomni 4 členové OZ z celkového počtu 5, takže OZ je 

usnášení schopné podle § 92 odst. 3 zákona o obcích. 

 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele: 

Starosta obce navrhl zapisovatele pana Stanislava Kubíčka, ověřovatele pana Viliama 

Stančíka a Luboše Tomana. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. Před hlasováním 

dal starosta možnost se vyjádřit přítomným občanům. 

Návrh usnesení: 

OZ obce Běhařov určuje zapisovatele pana Stanislava Kubíčka, ověřovatele zápisu pana 

Viliama Stančíka a Luboše Tomana. 

Výsledek hlasování:  Pro 4 členové OZ, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení č. 20 bylo schváleno. 

 

 

Schválení programu: 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu  v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. K návrhu nebylo 

připomínek. Starosta dal hlasovat o takto navrženém programu. 

Návrh usnesení: OZ obce Běhařov schvaluje následující program zasedání: 

 

Program:  1. Projednání podání žádosti o odkoupení pozemku panu          

                        Jaroslavu Majerovi p.č. 199/3 v k.ú. Běhařov 

 

           2. Projednání realizace projektu rekonstrukce MK  Běhařov

   

                 3. Projednání překlenovacího úvěru na projekt         

                        rekonstrukce MK  Běhařov ve výši 7 789 783,-Kč u České  

                        spořitelny a.s.      
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                  4. Projednání finančního zajištění projektu „rekonstrukce MK  

                      Běhařov“ 

 
 Pro navržený program hlasovali zastupitelé takto: 

 Výsledek hlasování:  Pro 4 členové OZ, proti 0, zdrželi se 0.  
 Usnesení č.21 bylo schváleno.        
    

 

  Projednání podání žádosti o odkoupení pozemku 199/3 pro pana Majera 

  Starosta obce seznámil občany se žádostí p. Majera o odkoupení pozemku 199/3 v k.ú.   

   Běhařov. 
   Součastně podotkl, že tento pozemek je využíván dětmi jako sportoviště a je pro zemědělské    

   využití nevhodný. 

 Návrh usnesení: OZ obce Běhařov neschvaluje prodej pozemku 199/3 

 Výsledek hlasování:  Pro 4 členové OZ, proti 0, zdrželi se 0. 

 Usnesení č. 22 bylo schváleno 
 

 

Realizace projektu „ rekonstrukce MK v Běhařově“ 

                               Starosta obce navrhl projednat a schválit tento záměr z důvodu finační 

výhodnosti, Celý záměr je podporován z programu ROP Jihozápad celkovou výší 95% všech 

nákladů. 

Návrh usnesení: OZ souhlasí se záměrem „rekonstrukce MK Běhařov“ 

Výsledky hlasování: Pro 4 členové OZ, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení číslo:23 bylo schváleno 

 

 

Projednání schválení překlenovacího úvěru ve výši 7 789 873,-Kč 

Starosta informoval občany se způsobem financování celé akce a zdůraznil, že je nutné na 

celou akci „rekonstrukce MK Běhařov“ použít překlenovací úvěr od České spořitelny, kde má 

obec běžný účet. 

 OZ obce Běhařov souhlasí se zřízením bankovního úvěru na předfinancování akce 

„rekonstrukce MK Běhařov“ v plné  výši, to je 7 789 873,-  Kč včetně DPH .      

Výsledek hlasování:  Pro 4 členové OZ, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení č. 24 bylo schváleno. 

 

 

Projednání finančního zajištění akce „rekonstrukce MK Běhařov. 

Starosta informoval občany, že získáním překlenovacího úvěru bude celá akce finančně 

zajištěna. 

OZ tímto prohlašuje , že má dostatečné finanční prostředky k financování akce „rekonstrukce 

MK Běhařov“ v plné výši, to je 7 789 873,- Kč. 

Výsledek hlasování:  Pro 4 členové OZ, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení č. 25 bylo schváleno. 

  

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. Starosta obce poděkoval všem přítomným za účast .  

 

Schůze byla ukončena ve 20,30 hodin.                                 Zapsal: Stanislav Kubíček 

 

Zápis ověřili: Viliam Stančík……………….                                  …………………………… 
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